





Beijing Machinery Automation Service Co.,Ltd

北京美芯纳瑞技术服务有限公司







专业服务











Mobile / 手机: +86 13911632018 Fax / 传真: +86 10 58235942 Website www.bmas-service.com



Hilon Building No.1 Room 1326/39 Zhong Guan Cun Street Haidian District, Beijing, P.R. China 100080

地址:北京市海淀区中关村大街1号海龙大厦13层 1326-39号 **Beijing Machinery Automation Service Co.**, **Ltd.** Is experienced and specialized on the job with more than 20 years experience in important European companies.

北京美芯纳瑞技术服务有限公司 在机床行业,我公司有20多年欧洲著名公司的工作经验和专业技术。

Technical assistance 技术援助

We are experienced on: Grinding machines, milling machines, Turn machines and all automatic machineries that involve the use of PLC and CNC system in all fields:

mechanical,electrical,software.

我们在如下领域有丰富的经验:磨床,铣床,车床.以及自动机床的PLC和CNC系统的所有区域:机械,电气、软件.

On the machines listed above we can provide:

repairing interventions, maintenance and technical updating modifications of the main machines tools.

Our staff department is specialized with the complete retrofitting of the main machines tools, making particular and personalized adjustments and modifications.

如上述,在机床行业我们可以提供以下服务:主要机床 维修和技术更新,改进。

我们的员工完全具备机床改进能力, 特别是个性化的 调整和改进。

Consulting maintenance of machine tools

机床维护咨询

We can also provide customized training for maintenance department in the main machine tools, preventive maintenance, we supply scheduled, customized machine maintenance.

我们还可以提供主要机床的专业维修培训,以及提供机床的定时的维护计划和定时机床检查。

We can also provide to purchase original spare parts from many European suppliers. We can also repair expensive machine parts

我们还可以提供购买欧洲的原厂备件。我们也可以修复昂贵的机床零件。

Technical service Consulting during Machine Tools purchasing

机床技术咨询

We can also suggest the customer about which type of machine that meets his requirements, and also suggest European constructors.

我们可以为客户在选择机床方面提供技术支持,以满足客户的要求,提供选择欧洲制造商建议。

We are also available to go with customers during their visits in Europe for machine preacceptance and follow/check the technical side of the negotiation.

我们也可以陪同客户访问欧洲,并按照技术协议 完成机床的预验收。